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      Nieuwsbrief     

CDA Meierijstad 
Editie 11        December 2023 
 
 

 

Beste CDA leden, 

Voor jullie staat alweer de 11e Nieuwsbrief van CDA Meierijstad.  In deze 
brief een verslagje van onze laatst gehouden ledenvergadering en natuurlijk 
even terugkijken op de voor het CDA zo dramatisch verlopen 2e kamer 
verkiezingen.  Ook onze fractievoorzitter zal nog een woordje doen over de 
werkzaamheden van de fractie gedurende de afgelopen periode.   

Veel leesplezier. 

----------------------------------------------------    

Woordje van de voorzitter 

Het nieuws de afgelopen maand werd gedomineerd door aangrijpende 
gebeurtenissen.  In het bijzonder de afschuwelijke oorlogen die er 
momenteel zijn. Ik denk daarbij aan de oorlogen in de Gaza strook en in de 
Oekraïne. Het is niet humaan wat er daar allemaal gebeurt en de gewone 
mensen zijn vaak slachtoffer. In Nederland staat vluchtelingenopvang 
centraal, zelfs in de lopende kabinets(in)formatie en het is vreemd te 
moeten ervaren dat er ook hier niet altijd de wil is om hulp te bieden aan 
mensen die dat hard nodig hebben. Vanuit ons christen zijn en ons gevoel 
van solidariteit willen, nee moeten we mensen die het momenteel minder 
goed hebben helpen. Dat kan iedereen op zijn/haar eigen manier. Alle kleine 
beetjes helpen. 
Ik ben trots op onze burgemeester die bij Kahalid en Sophie liet horen dat 
het ook kan, dat we hulp kunnen bieden als dat nodig is. Ik ben trots op die 
werkgevers, die vrijwilligersorganisaties en die individuele mensen die zich 
daarvoor inzetten.  Laten we er samen voor zorgen dat ook zij die het hard 
nodig hebben een kerstperiode tegemoet gaan met wat minder zorgen en 
wellicht een kerstperiode vol verwondering. Dat maakt kerstmis pas echt af. 
Namens het bestuur wens ik u fijne kerstdagen en een gelukkig en gezond 
2024. 
 
Geert Steenbakkers Voorzitter 
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Algemene ledenvergadering  

Provinciehuis  

 

 

Onze algemene ledenvergadering van 13 november vond plaats op het 
provinciehuis in Den Bosch. We startten met een prachtige rondleiding door 
het provinciehuis, van de bovenste verdieping met een geweldig uitzicht tot 
de atoomkelder. Na de rondleiding namen Ronny Buiks en Mark Jansen van 
Gaal ons mee in diverse provinciale aangelegenheden. Ook zijn daar stappen 
gezet in een goede communicatie tussen provincie en CDA Meierijstad. Mark 
Jansen vervolgde de avond met een inspirerend verhaal over ledenwerving 
en communicatie aan de hand van het succesverhaal in het land van Cuijk. 
Zeker leerzaam voor ons en vol bruikbare tips. Tot slot kwam een aantal 
zaken, waaronder de begroting en gerealiseerde onderdelen van ons 
verkiezingsprogramma, van CDA Meierijstad aan de orde 

Het was een mooi en gevarieerd programma. Onze volgende 
ledenvergadering vindt plaats op 17 april 2024 en we gaan die zeker plannen 
op een interessante locatie in Meierijstad. We hopen dan op veel 
aanwezigen. U komt toch ook? Noteer dus alvast 17 april 2024.  

 

Namens het bestuur 

Geert Steenbakkers, voorzitter 
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Tweede kamer verkiezingen 2023 

22 november jl. was weer de hoogmis van de democratie, de nationale 
verkiezingen. CDA Meierijstad heeft ervoor gekozen om de lokale kandidaat 
maximaal te ondersteunen. Dat was Inge van Dijk uit Gemert-Bakel op plek 
4. Volgens de peilingen zou Inge kans maken om opnieuw als kamerlid 
gekozen te kunnen worden. Maar het werd nog flink spannend. 

Er is veel werk verzet in Meierijstad. De campagne begon eigenlijk al na de 
zomer. Bart Claassen en Coen Hendriks hebben meegewerkt in het 
campagneteam van Inge. Daarmee was de link met Meierijstad natuurlijk al 
vroeg gelegd. Het totale team bestond uit 15 personen. Met name is ingezet 
op sociale media met filmpjes en foto’s. Maar ook is heel Brabant 
volgehangen met posters en banners van Inge. Daarnaast heeft Inge in haar 
gehele verkiezingsreces continue werkbezoeken gebracht aan afdelingen, 
bedrijven en verenigingen. 

Onze lokale campagneknallers Rien Verhagen en Wim Glaap hebben de 
campagne in Meierijstad vorm gegeven. Wim achter de knoppen voor sociale 
media. Rien met het vinden van locaties om de vele posters en banners op te 
hangen. En natuurlijk het posters plakken en deze in de weilanden zetten. 
Een hele grote stapel flyers is in de dagen voor de verkiezingsdag verspreid 
door onze politici. En de wethouders hebben een werkbezoek van Inge in 
Veghel en Erp verzorgt. De regiodeal en het Omnipark Erp zijn besproken. 
Dat sloot goed aan op één van de belangrijke thema’s waar Inge zich voor 
inzet, namelijk het verenigingsleven. 

Welnu, de uitslag is bekend. 5 zetels en Inge is als kamerlid opnieuw 
geïnstalleerd. De teruggang is natuurlijk zeer teleurstellend geweest. Maar 
het nieuwe team geeft met het nieuwe verhaal en hun enthousiasme veel 
hoop voor de toekomst. En die toekomst is al nabij omdat in mei 2024 de 
Europese verkiezingen zijn. Tom Berendsen uit Breda is dan de lijsttrekker 
namens CDA Nederland. Met het campagneteam gaan we dit weer 
voorbereiden. En weet: iedereen die wil meehelpen is altijd welkom. 
Campagnetijd is vooral ook heel leuk…! 

Namens het campagneteam  ,  

Bart Claassen    

     

     



 pag. 4 

Woordje van de fractievoorzitter   
 
Beste CDA Leden, 

Op de laatste Algemene Ledenvergadering heb ik toegezegd bij elke 
nieuwsbrief een korte uiteenzetting van de laatste raadsvergadering te 
geven en de belangrijkste punten te benoemen. Belangrijke zaken vanuit de 
fractie zal ik daar ook aan toevoegen. 
De raadsvergadering van 14 december j.l. was agenda van 24 agendapunten.  
Deze bestond uit een groot aantal hamerstukken waardoor bijna de gehele 
agenda kon worden behandeld. 
Als CDA hebben we een motie vreemd ingediend.( Onderzoek (financiële) 
ondersteuning Stichting Industrieel Erfgoed Meierij (SIEMei) ) 
De motie vreemd aan de orde van CDA gesteund door HIER, Lokaal en Hart is 
doorgeschoven naar de volgende raadsvergadering op 25 januari 2024. We 
hebben dit besloten i.o.m. mede indieners van onze motie. 
De motie van HIER m.b.t. openstelling klantcontactcentrum hebben wij niet 
gesteund. De gekregen informatie vanuit het college en uitleg van onze 
wethouder Jan Goijaarts was voor ons de reden. 
Op de CDA website ziet u hierover meer informatie. Ook op de site u ziet u 
daar meer informatie vanuit de fractie. 
Het amendement over de bomen in de Deken Baekersstraat  van de SP 
konden we ook niet steunen. 
Voor ons was disproportioneel ook voldoende onderbouwd door het college.  
We hebben dan ook ingestemd met het voorliggende voorstel waarbij we de 
wethouder gevraagd hebben de gehele rij bomen te rooien om voor de 
toekomst een mooiere laanstructuur te krijgen. 
U kunt natuurlijk ook de gehele vergadering terug luisteren via de website 
van de gemeente. 
Onze fractie was ook aanwezig bij de inloopmiddag in de schaapskooi waar 
de reconstructie van de Steeg werd gepresenteerd. JanKees Swiebe en Rien 
Verhagen waren daarbij aanwezig, wat op prijs gesteld werd. 
Als fractie hebben we afgelopen maandag 18-12 een 
afsluitvergadering/evaluatie gehouden. 
Donderdag 21-12 is er nog een beeldvormende avond. Daarna begint het 
kerstreces. 

Ik wens iedereen namens de gehele fractie fijne feestdagen en een gezond 
2024 toe. 

Fractievoorzitter,   Rien Verhagen 



 pag. 5 

 

En dan tot slot……….!!!!!!!!! 
 
 
Het bestuur, wethouders en fractie van het 
CDA Meijerijstad wenst al zijn leden en hun 
naasten een: 
 
Zalig  Kerstfeest  

en een 
Voorspoedig Nieuwjaar 

 

 

 

 

 

 

 

  


